
 

Adviesraad Sociaal Domein 
Gemeente Almelo 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
t.a.v. de heer A. Gerritsen, Burgemeester 
Haven Zuidzijde 30 
7607 EW Almelo   
 
Almelo, 22 december 2022. 
 
Betreft: ongevraagd advies naar aanleiding van het rapport NSOB 
 
 
Geachte heer Gerritsen, 
 
De Adviesraad Sociaal Domein Almelo heeft in haar overleg op maandag 19 december 2022 besloten 
u een ongevraagd advies te sturen betreffende een mogelijk vervolg op het rapport van de 
Nederlandse School voor Openbaar Bestuur. 
Kort samengevat pleit ons advies ervoor dat u en/of uw college een vervolgstap onderneemt naar de 
buurt toe waar zich een tijdje geleden het drama met de kruisboogschutter voltrok. Het genoemde 
rapport zou hierbij als onderlegger kunnen dienen. 
 
Hieronder lichten wij in het kort ons advies toe. 
 
Na een passende periode van bezinning op de dagen na de dubbele moord door de 
kruisboogschutter -medio september 2021- en na de eerste periode van het strafrechtelijk 
onderzoek kondigde uw college een onderzoek aan naar het gebeurde. Met enige nadruk op de 
hulpverlening in deze. 
 
In de directe omgeving van de moorden hadden en hebben de moorden grote invloed op het 
dagelijks functioneren van de buurtgenoten. Schuldgevoelens en gevoelens van ongeloof, 
onveiligheid, onbehagen en woede strijden om de voorrang. Zoals gebruikelijk bij gebeurtenissen als 
deze. 
Net als bij u leverden de gebeurtenissen de nodige vragen en diepgaande twijfels op. 
Uit de persberichten uit die tijd maken wij op dat u zich als burgemeester nauw betrokken voelde bij 
de buurt. En dat u de contacten met deze buurt hebt gecontinueerd. 
Aan de verhuizing van enkele buurtbewoners is begripvol meegewerkt. 
 
Ondertussen is het door u aangekondigde onderzoek afgesloten en is het rapport overhandigd en in 
te zien op de website van de gemeente. 
De meningen over het rapport lopen nogal uiteen. 
In de Adviesraad is ook het gehanteerde taalgebruik in het rapport besproken. In gewoon 
Nederlands: nogal vaag, moeilijk leesbaar en moeilijk te begrijpen. 
De Adviesraad vraagt zich af of de informatie in het rapport en de wijze waarop deze is beschreven 
recht doet aan de gevoelens (vragen) van de buurtbewoners. 
 
Het lijkt de Adviesraad Sociaal Domein daarom een goed idee om samen met de buurt te komen tot 
een bijeenkomst waarin teruggekomen kan worden op het gebeurde en het rapport ter uitleg en ter 



begrip aan de orde kan komen. Evenals eventuele vragen die nog actueel zijn in de buurt. De 
Adviesraad ziet hierin een belangrijke rol voor u als burgemeester weggelegd. 
 
In de hoop u hiermee voldoende te hebben geadviseerd, 
 
hoogachtend, 
 
 
 
André Witvers,      Rita ter Hedde, 
Wnd. Voorzitter     Secretaris 

 


